
Referat af Bestyrelsesmøde - 11. okt 
Tilstedeværende: Natasja, Ingolf, Matilde, Frederik og Julie (Suppleant)  Afbud: Bo 

 

1. Valg af ordstyrer og referent og tilstedeværelse 

a. Ordstyrer: Frederik, Referent: Frederik. 

 

2. Faktura siden sidste møde - Hvilke udgifter har vi haft siden sidste møde. 

a. Vinduespudser.dk - vinduespolering – kr. 4.101,25 

 

3. Status på emner fra sidst - Vi gennemgår status for emner ved sidste møder. 

a. Skævt hegn ved parkeringsplads ved vadholm. Frederik er i forsat dialog 

med ejerne ud mod Christoffers Allé om hvilket hegn som det gamle skal 

udskiftes med. Vi ønsker ikke at efterkomme deres ønske og skifte hegnet ud 

med en hæk. 

b. Ansøgning for tilskud på efterisolering af endegavle – Vi har søgt tilskud i 

energipuljen og efter svar vil vi efterfølgende tage den endelig afgørelse om 

vi har tænkt os at fuldføre, da tilskuddet er blevet reduceret. 

c. Ny affaldssortering – Der er en ny affaldsortering på vej fra Gladsaxe 

Kommune med madaffald og kartoner. Der skal sendes mere information ud 

om dette, når vi kommer tættere på. Der kommer spand og madposer fra 

Gladsaxe og nye poser vil efterfølgende være at finde i skraldeskuret (når vi 

får dem). 

 

4. Modtaget emner – Emner som er dukket op siden sidst. 

a. Efterkrav af Brunata faktura – Vi har modtaget et efterkrav for ekstra 

servicebesøg af Brunata for de lejligheder som ikke var hjemme ved første 

besøg. Denne regning på 904,75 bliver fordelt på de berørte lejligheder 

b. Opretning af parkeringsplads – Vi har modtaget tilbud på 11.900 for 

udbedring (udfyldning af huller, stampning), hvilket vi tager imod da 

parkeringspladsen efterhånden er i ret dårlig stand. Vi ønsker til foråret at 

undersøge mulighederne nærmere om en mere permanent løsning for 

parkeringspladsen. 

 

5. Eventuelt - Øvrige kommentarer 

a. Hæk – Vi vil gerne have klippet hæk ned. Ingolf tager fat i Blyant 


